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Avser tidsperioden juli 2023 – juni 2024 

Ordförande reflekterar 
Ännu ett händelserikt år tillända! Och 

äntligen en säsong med massor av snö! 

När vi avslutade skidsäsongen den 8 april 

hade vi kunnat åka skidor på Skidstavallen 

i 132 dagar!!! 

Antalet barn och unga har under året 

fortsatt att öka och i skrivande stund har vi 

passerat 100 anmälda barn i våra 

träningsgrupper. 

Utvecklingen av vår anläggning 

Skidstavallen fortsätter i takt med att vi blir 

fler som hjälper till. Det värmer i hjärtat när 

jag ser att vi är runt 50 medlemmar som 

hjälps åt under medlemsdagarna. Men vi 

kan bli fler som hjälps åt och åstadkomma 

ännu mer! Våra tävlingar är en viktig 

inkomstkälla och för att genomföra bra 

arrangemang behövs många funktionärer. 

Stort tack för detta år, med stora 

förhoppningar om en lika snörik vinter 

2024-25! 

 Fredric Lagerström 
Ordförande – Gävle Skidkamrater  

  

Grundad 27 april 1973 

Antal medlemmar: 450 

Könsfördelning: 53 % män, 47 % kvinnor 

Medelålder: 36 år 

Antal medlemmar <20 år: 130 

Hedersmedlemmar: 

 Tore Nilsson 

 Torsten Svärd 

 Dag Tedenby 

 Ulf Uddbäck 

Styrelsen 2023-24: 

Ordförande Fredric Lagerström 

Vice ordf. Olof Höglin 

Kassör Linda Schönning 

Sekreterare Emma Nilsson 

Ledamöter Sandra Voest Bjermert 

 Staffan Hemström 

 Petter Hillborg 

 Mathias Svärd 

 Maria Larsson 

 Henrik Berglund 

Suppleant Helny Sjöström 

 Matilda Forsström 

  

GÄVLE SKIDKAMRATER 
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Målsättning 
Klubbens målsättning under 

verksamhetsåret har varit att fortsätta 

fokusera på barn- och 

ungdomsverksamheten. Genom att jobba 

med vår värdegrund och för att minska 

hinder för att delta, till exempel genom att 

utöka vår park av låneutrustning och att 

även erbjuda utrustning för säsongshyra, 

har vi kunnat behålla och även rekryterat 

fler barn och unga. Vidare har vi alltid som 

mål att tillhandahålla så bra skidspår som 

vädret tillåter och därigenom skapa bra 

förutsättningar för motionsverksamheten 

och för våra medlemmar som väljer att 

tävla eller träna med oss.  

Vuxenverksamhet i form av gemensamma 

träningar och kurser för både nybörjare och 

erfarna har kompletterat träningar för barn 

och ungdomar.  

Vision – Mission – Värdegrund  
Under året har det varit fortsatt fokus på vår 

värdegrund. Denna är basen för alla beslut 

som fattas, hur vi bemöter varandra och 

grunden för att vi skall uppnå vår vision och 

våra mål. 

Som ett steg mot vår vision, fler på snö, har 

vi under året ökat fokus på vuxna och vi har 

även blivit medlem i Parasportförbundet.  

Inom vuxenverksamheten anordnade vi 

dels teknikkurs för de lite mer vana åkarna, 

dels en ren nybörjargrupp. Dessa förenades 

senare som en träningsgrupp på måndagar 

under resten av snösäsongen.  

Arbetet med paraskidåkning är i 

startgroparna och kommer att synas mer 

under kommande året. 

Längdsektionen 

Barn och ungdom 
Vi inledde säsongen i slutet av augusti 

med runt 70 aktiva barn och 12 ledare. 

Under säsongen fortsatte antalet aktiva 

barn att öka och vid slutet av säsongen 

hade vi nästan 90 barn och ungdomar 

som tränade med oss.  

Vi hade en väldigt snörik vinter 2023/24 

och satte på oss skidorna på 

Skidstavallen redan den 13 november. En 

vinter där vädret varierat mellan -20 och 

regn har gett utmaningar i att åka skidor i 

både lössnö och på isigare förhållanden. 

Tack vare det fantastiska jobb som 

spårgruppen gjort att skapa bästa möjliga 
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förhållandena fick vi möjlighet att träna på 

snö ända in i april på Skidstavallen.  

Gruppen Skidleka övade under säsongen 

på skidor på aktiviteter för att ta 

skidmärken, vilka delades ut vid 

avslutningen då alla barnen fick en varsin 

snöstjärna. Brons, silver eller guldstjärna.  

Gruppen Stjärna på Skidor (födda 2012-

2015) deltog även denna säsong i 

Stjärnjakten, där gruppen tillsammans 

samlade stjärnor för att vara med och tävla 

om en plats i finalen på Lugnet. Vi kom inte 

med i finalen denna säsong, men att 

tillsammans kämpa mot ett gemensamt 

mål har bidragit till mycket glädje och 

gemenskap.   

Skidtränagruppen med våra ungdomar 

äldre än tolv växer i takt med att det fylls på 

underifrån och glädjande nog även utifrån 

med ungdomar som utan tidigare 

erfarenheter hittat till längdskidåkningen. 

Delar av gruppen har varit tävlingsvilliga 

och ställt upp på de flesta tävlingarna i vårt 

distrikt medan andra fokuserar på 

träningarna och att supporta sina kompisar 

på tävlingarna. 

Utöver våra träningar på Skidstavallen 

under säsongen så: 

- Arrangerade vi för första gången 

Landslagsskolan för 8-12 åringar i 

augusti. 2,5 dagar fyllda med glädje, 

gemenskap och rörelseglädje 

tillsammans med ungdomar från 

övriga klubbar i distriktet. Under 

sista dagen bjöds vi på besök av 

Emil Danielsson, som tränade 

tillsammans med barnen och bjöd 

på autografer och trevliga samtal.  

- Vi genomförde för första gången 

läger på snö i Orsa för våra grupper 

Stjärna på Skidor och Skidträna. En 

helg med massa skidåkning samt 

tid för att umgås och ha roligt ihop 

även utan skidor.  

- Vi fick under säsongen ett besök av 

Lilla Sportspegeln, de ville hänga 

med på en kväll med Positivt Tugg. 

De var med ute i spåret under hela 

träningen och var sedan med inne i 

klubbstugan och flera barn blev 

intervjuade. 

Tävlingsdeltagande 

Äntligen en vinter där samtliga distriktets 

tävlingar kunde genomföras! Våra barn och 

ungdomar samlade tillsammans ihop över 

200 starter och däribland en seger i Lilla 

Ungdomskannan.  

Senior 
Under vintern tog vi ett krafttag gällande 

vuxenträningarna. Dels startade vi upp en 

nybörjargrupp för de som ville ha hjälp med 

grunderna, dels anordnade vi en teknikdag 

för de lite mer erfarna som ville slipa på 

detaljerna. Vi fortsatte sedan med 

vuxenträning till dess att snön smälte. 

Intresset överträffade våra förväntningar 

och totalt var över 30 skidåkare anmälda till 

våra träningar. Vi fortsätter självklart med 

detta även kommande säsong. 

Vasaloppet 

Som vanligt så har vi haft många 

Skidkamrater i spåren på olika 

seedningslopp runt om i landet. För många 

av dem är Vasaloppet det stora målet och 
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traditionsenligt arrangerade vi en bussresa 

med gemensamt boende i Sälenskolan. I år 

genomförde 86 Skidkamrater något av 

loppen under Vasaloppets vintervecka, 

varav 46 det hundrade Vasaloppet 90 den 3 

mars. 

Draghundssektionen 
Det har varit ett händelserikt år för 

draghund med SM-Barmark som kronan på 

verket. 

7 oktober förra året arrangerade vi Testebo 

Barmark med ett startfält på 65 personer. 

Vi hade bra väder, fina spår och nöjda 

deltagare. 

Den 3 februari var det dag för 

Testebodraget på snö. 32 startande och 

Jessica Häggkvist från Härnösands DHK, 

körde 10:an på 20 minuter och 32 

sekunder! Gör om det!! 

Under sommaren har det mesta av fokusen 

legat på förberedelser för höstens stora 

händelse, men vi hann med att ha 

hundklasser på Gavletrailen. 

Parasektionen 
Den 3 november 2023 blev vår ansökan 
godkänd och vi är numera en del i Svenska 
Parasportförbundet. En del utbildningar 
och samtal med Gästriklands 
Parasportförbund och RF-SISU har 
genomförts under våren. Verksamheten 
kommer att starta upp under säsongen 
2024-25. 

Anläggning 
På medlemsdagen i augusti 2023 så 
målades klubbstugans fönster. Kansliet 
och värmestugan fick ny rödfärg och en ny 
trapp och skidställ byggdes.  

Sommaren 2023 blev i övrigt väldigt regnig 
vilket gjorde att vi inte kunde slå gräs och 
sly så pass ofta som vi hade önskat. 
Däremot så fick 10km nya spänger och en 
del avverkning av större träd skedde dels 
kring sprintbana och även ute på 2,5km-
spåret. Detta såg vi tydliga resultat av när 
första snön sedan föll redan i mitten av 
november. 

Det betydde en rekordtidig spårläggning, 
redan 25/11 kunde vi åka ut och börja 
packa och spåra 2,5&5,5km-spåren. Detta 
följdes av flera dagars intensivt snöfall 
vilket gjorda att spårgruppen fick jobba 
väldigt hårt för att hinna packa all snö som 
kom. Redan i början av december kunde vi 
sedan ha samtliga spår öppna för 
skidåkning. Det fina spårförhållanden höll 
sig sedan ända in i slutet av mars. Mycket 
tack vare den tidiga arbetsinsatsen fick vi 
en tjock och hård spårbädd att jobba med. 
Ett stort tack till alla i spårgruppen som 
gjorde detta möjligt! 

Spårarbete ute 10km-spåret 
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Vintersäsongen avslutades med att 
kommunen gjorde ett större gallring i 
området kring 10km-spåret. Då kunde 
klubben passa på att få ett större antal 
stora träd avverkade kring detta spår vilket 
till i år kommer betyda ett snösäkrare spår 
och en ännu trevligare skidupplevelse.  

Under försommaren grävdes nya 
dräningeringsrör ner på 2,5km vid 
Lillgården, på de ställen vatten brukar 
tränga upp. Detta har följts upp med 
regelbunden klippning  

Det gamla omklädningsrummet för 
spårgruppen har byggts om till skidgym, ett 
tidigare näst intill outnyttjat utrymme som 
nu fått nytt liv. 
 
Den stora nyheten på maskinsidan är att vi 
har, delvis med bidrag från kommunen, 
äntligen kunnat köpt in en ny snöskoter för 
spårpreparering. Den nuvarande skotern 
har runt 20år på nacken och efter den 
snörika vintern märkte vi den börjar tacka 
för sig. Även fyrhjulingen har fått 
välbehövlig arbets- och varselbelysning 
och nya hjullager vilket vi får tacka vår 
maskinansvarige för. 

Arrangemang 
Det blev ett arrangemangsintensivt år med 

sju genomförda tävlingar på Skidstavallen. 

Våra två löptävlingar, Gavletrailen och 

Gavleterrängen lockade tillsammans 260 

löpare och Testobodraget 53 hundförare. 

Under vintern fick vår nya tävling 

Gavlesprinten flyttas pga. kyla, men 

Gavleskejten dagen efter kunde 

genomföras och lockade över 140 

deltagare från 27 olika klubbar. Den 

uppskjutna sprinten kunde vi sen 

genomföra i mars med 38 startande. 

Vintern bjöd även på en draghundstävling 

och vi fick även äran att komma med i 

arrangörsgruppen för distriktets 6-skida. 

 

Medlemssektionen 
I samband med Gavletrailen 

uppmärksammades vår senaste 

hedersmedlem Ulf Uddbäck för att under 

lång tid utfört synnerligen värdefulla och 

extraordinära insatser för föreningen. Ulf 

har nu gjort Tore, Totte och Dag sällskap på 

tavlan inne i klubbstugan. 

Medlemskommunikationen har under året 

främst skett genom vår hemsida, 

Facebook, Instagram och genom 

mailutskick. Under våren startade en 

utredning om framtida medlemssystem 

och efter sommaren har vi nu kommit 

överens med SportAdmin. Detta kommer 

att minska det administrativa arbetet för 

https://skidkamraterna.se/
https://www.facebook.com/GavleSkidkamraterSkidor
https://www.instagram.com/skidkamraterna/
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vår kassör och medlemshantering 

drastiskt. 

Värdegrund 

I början av verksamhetsåret utsågs en 

trygghetsperson i klubben, Matilda 

Forsström. Matildas jobb blir att hålla kolla 

på och uppdatera vår dokumentation kring 

trygghetsfrågor, samt att monitorera att 

dokumentationen efterföljs. Matilda sitter 

även med i RF-SISUs trygghetsgrupp där 

representanter från flera klubbar 

verksamma inom olika idrotter träffas och 

utbyter tankar och idéer. 

Arbetet med att vaccinera klubben mot 

doping startade under våren och kommer 

att fortsätta under denna höst. 

Positivt TUGG 

Ungdomsviljan har fortsatt under hela 

säsongen och kommer självklart att göra 

så även kommande säsong. 

Ungdomsgymmet är färdigställt och har 

börjat att nyttjats. 

Under säsongen har en övernattning och en 

filmkväll hunnits med utöver 

träningsaktiviteter. Har ni idéer på 

aktiviteter att stärka gruppen ytterligare är 

ni välkomna att höra av er. 

Klubben 
Klubbens synlighet utåt har främst skett 

genom vårt värdegrundsarbete och vi har 

fått uppmärksamhet både genom 

Skidförbundet, RF-SISU och framförallt Lilla 

Sportspegeln!  

Klubben blev även inbjudna som talare på 

specialdistriksförbundens årskonferens, 

där samarbetsansvarige Olof Höglin 

berättade om vår resa.  

 

Sponsorer 

Vi vill rikta ett stort tack till våra sponsorer, 

både stora och små. Sponsorerna är en 

viktig förutsättning för att vi ska kunna 

bedriva och utveckla vår verksamhet. Vi har 

under året intensifierat arbetet med att öka 

antalet sponsorer, och vi ber alla 

medlemmar hjälpa oss med detta arbete.  

Den stora sponsringstavlan på 

Skidstavallen är för året uppdaterad. Vi har 

satt upp nya skyltar med Skidkamraternas 

logo längst upp. Alla företag och 

samarbetspartners har fått helt 

nytillverkade skyltar. Det har även byggts 

en ny sponsringstavla längs målrakan för 

större skyltar. För säsongen har vi lanserat 

en helt ny klädkollektion. För att kunna 

erbjuda dem till ännu bättre priser för våra 

ungdomar letar vi efter sponsorer som vill 

synas på våra plagg. 

Vi har tagit fram ett tydligt 

sponsringsunderlag där vi kan erbjuda 

https://www.skidor.com/nyhetsrum/nyheter-fran-ssf/2023/2023-12-02-positivt-tugg---sa-har-gavle-skidkamrater-skapat-trygg-idrott
https://www.rfsisu.se/distrikt/gavleborg/vi-arbetar-med/inkluderande-idrott/inkluderande-ledarskap/olof-borja-med-det-enkla---prata-fika-bjud-in
https://www.svtplay.se/klipp/e4dVvpo/de-har-fatt-battre-gemenskap
https://www.svtplay.se/klipp/e4dVvpo/de-har-fatt-battre-gemenskap
https://www.rfsisu.se/distrikt/gavleborg/nyhetsarkiv/nyheter/2023-12-13-framtidsfokus-nar-tjugo-gavleborgsidrotter-samlades-till-konferens
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företag olika möjligheter att synas hos oss 

och ge bidrag till alla de aktiviteter vi 

genomför.  Sponsringen går bland annat till 

inköp av låneutrustning, utbildning av våra 

ledare, upprustning av Skidstavallen och 

mycket mer. Våra sponsorer och 

samarbetspartners bidrar med en stor 

mängd priser som vi kan dela ut på våra 

tävlingar - väldigt uppskattat av de 

tävlande.  

Som tack för de som hjälper oss vill vi ge 

något tillbaka. Det kan till exempel vara en 

skidutbildning eller föreläsning för just ert 

företag. Tveka inte att kontakta oss och 

berätta vad just ni vill bidra med. 

För dagen har vi tio företag som har valt att 

stötta oss. Målet för kommande år är att 

fylla tavlan med företag som vill bidra till 

vår verksamhet och ge oss möjligheter att 

utveckla klubben framåt. 

Flera diskussioner förs med företag som 

vill gå in som huvudsponsorer. Vi kommer 

presentera mer om det kommande året! 

Samarbeten 

Vi har en dialog med kommunen om 

framtidens Skidstavallen. Plogningen av 

parkeringsplatsen har genomförts av 

kommunens entreprenör och diskussioner 

om Naturreservatet fortsätter där 

skidspåren ingår. Reservatförvaltningen 

har hjälpt till med avverkning för att 

underlätta spårskötsel och kommer 

fortsätta med det under hösten.  

 

Styrelsen 
Det konstituerande styrelsemötet hölls den 

7 november 2023. Under året har tio 

styrelsemöten hållits. 

Ekonomiadministrationen för klubben har 

skötts av Gävleborgs Idrottsförbund. 

Representanter från styrelsen har deltagit 

på möten med Gästriklands Skidförbund 

samt Svenska Skidförbundet och RF-SISU. 

Avslutningsvis vill Styrelsen tacka alla ni som hjälpt till under året 

  2022-23 2023-24  

Klubben 

• Antal medlemmar 493 470 -5% 

• Andel kvinnor 40% 47% +7%pt 

Barn&ungdom 

• Antal utbildade ledare 6 12 +100% 

• Antal utbildningar under året 11 17 +55% 

• Antal barn/ledare 7,6 6,2 -18% 

• Aktiva barn och ungdomar* 61 87 +42% 

Senior 

• Vasaloppslöpare** 70 86 +23% 

Egna arrangemang 

• Antal genomförda tävlingar 2 7 +250% 

• Antal anmälda  269 693 +157% 

Anläggning 

• Antal skiddagar*** 62 132 +113% 

*vid säsongsavslutning  **antal målgångar i Vasaloppets vintervecka   

***Antal dagar med åkbar sträckning >400m 

Nyckeltal 
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//Gävle Skidkamraters styrelse 

Fredric Lagerström Olof Höglin Linda Schönning Emma Nilsson 

Sandra Voest Bjermert Petter Hillborg Staffan Hemström Mathias Svärd 

Henrik Berglund Maria Larsson

Följ oss 
Hemsida:  skidkamraterna.se 

Facebook:  /GavleSkidkamraterSkidor 

Instagram:  /skidkamraterna 

E-post:  medlem@skidkamraterna.se  

styrelsen@skidkamratern.se 

ungdom@skidkamraterna.se 

samarbete@skidkamraterna.se 

  

https://skidkamraterna.se/
https://www.facebook.com/GavleSkidkamraterSkidor
https://www.instagram.com/skidkamraterna/
mailto:medlem@skidkamraterna.se
mailto:styrelsen@skidkamratern.se
mailto:ungdom@skidkamraterna.se
mailto:samarbete@skidkamraterna.se
https://mtrltech-my.sharepoint.com/personal/fredric_lagerstrom_alleima_com/Documents/Mina%20Dokument/Träning/GSK/Styrelse/Årsmöte/svenskaspel.se/grasroten
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Tack för ert stöd under 2023-24! 

https://www.pannprojekt.se/
https://www.c24bygg.se/
https://www.bjornsakeri.se/
https://www.granitor.se/
https://skyltodekor.com/
https://elbyran.se/
https://comfort.se/medlem/gavle-rorteam-ab/
https://hawet.se/
https://www.facebook.com/angbatsbrygganab/
https://info522117.wixsite.com/erlandssons

